
ΕΠΕΡΩΤΗΣΗ 1Η : Τουριστικό Καταφύγιο ‘’ΣΠΗΛΙΑ’’ στην Κέρκυρα  
 
Είναι γνωστόν ότι στα χρόνια της παρουσίας μας στο Περιφερειακό Συμβούλιο 
Ιονίων Νήσων, κατ' επανάληψη έχουμε θέσει για συζήτηση και λήψη απόφασης το 
θέμα της μη εισέτι αποπεράτωσης του Τουριστικού Καταφυγίου στη Θέση 
"ΣΠΗΛΙΑ" που ως γνωστόν βρίσκεται στην προκυμαία του Ιστορικού Κέντρου της 
πόλης Κέρκυρας και του οποίου οι εργασίες αποπεράτωσης του, είναι από χρόνια 
σταματημένες 
Στη τελευταία παρέμβαση μας στις 20/11/2017, ενημερωθήκαμε για μία σειρά 
προβλημάτων, που εμπόδιζαν την συνέχιση των εργασιών, όπως οι οικονομικές 
εκκρεμότητες με την ανάδοχο του έργου εταιρεία. καθώς και στην αλλαγή του 
ιδιοκτησιακού καθεστώτος στη Λιμενική Ζώνη με το πέρασμα της από το Ελληνικό 
Δημόσιο στο ΤΑΙΠΕΔ κ.α. 
 
ΕΠΕΡΩΤΑΤΑΙ ο Περιφερειάρχης Ιονίων Νήσων.: 
1. Αν έχουν επιλυθεί μετά την πάροδο 10 περίπου μηνών, τα υπάρχοντα τότε 
προβλήματα; 
2. Τι αποφάσεις πάρθηκαν στην τριμερή συνάντηση, που είχε προγραμματισθεί, όπως 
μας γνωστοποιήσατε τότε για τις 25/11/2017, στη σχετική συζήτηση μεταξύ  του 
προέδρου του Οργανισμού Λιμένος Κέρκυρας, του εκπροσώπου του ΤΑΙΠΕΔ και 
του αρμόδιου Αντιπεριφερειάρχη της Π.Ι.Ν;. 
3. Πότε εκτιμάται ότι θα συνεχιστούν οι εργασίες αποπεράτωσης του παραπάνω 
Τουριστικού Καταφυγίου, καθώς και την ενδεχόμενη ημερομηνία παράδοσης του 
έργου, του οποίου ως γνωστόν η προβλεπόμενη αρχική ημερομηνία παράδοσης του 
είχε ορισθεί στις 22 ΟΚΤΩΒΡΊΟΥ του 2009, αλλά είχε παραταθεί κατά 10 μήνες 
λόγω του γνωστού προβλήματος στη προμήθεια των αδρανών υλικών;.    
                                                                                                       
 

     Κέρκυρα 14/9/2018 
                                                                 Για την παράταξη 

"ΚΙΝΗΣΗ ΕΠΤΑΝΗΣΙΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ" 
                                                                         Αλέξανδρος Δεσύλλας 
.  
 


